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Referat 

Saksnr. Sakstittel 

 Kl. 18.30 Branntavle-opplæring (egen innkalling sendt i Spond) 

Disse deltok på gjennomgang av branntavleopplæring med rektor: 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Kine Risberg 

2. trinn (3 rom): Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 

3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 

4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Solveig W Eriksen 

5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth,  

6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 

7. trinn (3 rom): Linda Kristin Teigland,  

 

Merknad: Kine, Trond, Morten, Bente og Solveig har fått branntavleopplæring medio 

november 2023 i forkant av høstens disko, i tillegg til Petter Bjaadal (forelder på 1. trinn). 

 

Etter gjennomgangen ble det klart at FAU må oppdatere noen av rollene på arrangement som  

f.eks. disko for å ivareta brannsikkerheten ved en eventuell brann.  

- Vakten i kiosken ved trappen opp mot 2. etg. må ikke forlate posten for å hindre bran i 

å gå denne veien.  

- Tilsvarende for vakt på musikkrommet, kjøkken, gang osv.  

- Telle antall solgte billetter for å sikre at vi vet antall deltakende barn dersom det skulle 

oppstå en situasjon som tilsier at vi må ta opptelling.  

Rektor er positiv til utlån av skolens lokaler til FAU sine arrangement samt andre sosiale tiltak 

i regi av trinnkontakter eller andre ansvarlige voksne til formål som er til gunst for elever eller 

foresatte ved skolen.  

Forutsetning for utlån av skolens lokaler er en ansvarlig tilstedeværende som har gjennomgått 

opplæring i branntavlesystemet samt signert på en avtale for utlån.  

Konklusjon: Kristine oppdaterer gule instruksjonslapper som benyttes i forbindelse med disko 

for å ivareta nye brann- og sikkerhetsrutiner. 

 

  

Møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 

Tidspunkt: 22. januar 2024 kl. 19.00 – 20.30 Sted: Personalrommet 2. etg. 

Møteleder: Solveig W Eriksen Referent: Bente Krakhellen 

Innkalt: 

 

 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne, Kine Risberg 

2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 

3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 

4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Solveig W Eriksen 

5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth 

6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 

7. trinn (3 rom): Hallgrim Hals, Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy 

Rektor Pål Berg Halvorsen 

Forfall: Hallgrim Hals, Trond Gulbrandsøy, Anne Mari Høgseth 

Vara:  



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

1.  Info fra rektor 

Informasjonssak v/ Pål Berg Halvorsen 

 

Oppfølgingssaker til rektor som FAU ber om statusoppdatering på: 

1. Status Amfi, uteområde og gangvei 

Rektor har hatt kontakt med prosjektleder fra Bergen kommune og fått tilsendt 

tegninger. Utfordringen er en vannledning + at området er definert som grønt areal. 

Norconsult er inne i forhold til drenering. Bergen vann må godkjenne 

dispensasjonssøknad på avstandskravet på 4m til vannledningen. Det er uklart hva som 

er status på dispensasjonssøknaden – rektor følger opp og undersøker med Bergen 

Vann.  

Når Bergen vann har gitt klarsignal må det sendes en byggesøknad. En forventning om 

at byggesøknaden da går greit gjennom. FAU har tidligere fått informasjon om at 

byggestart kan skje i april, men dette er fremdeles veldig usikkert. Prosjektleder hadde 

vært tydelig på at dette er en uheldig og pinlig sak.  

2. FAU ønsker tilsendt resultater fra undersøkelsen rundt leksebevisst skole høsten 2022 

– rektor skal sende til FAU, ref. møte 19.10.23 og 11.12.23 

Rektor har med resultatene etter undersøkelsen rundt leksebevisst skole. FAU får de 

tilsendt som pdf. Rektor er positiv til å være leksebevisst. Ser at en variant av lekse kan 

øke foreldrenes opplevelse av å være i kontakt med skolen. Dette er viktig å ta i vare. 

Rektor har akkurat fått resultatene og vil sette seg inn i disse.  

En kort runde i FAU med innspill til rektor om at det synes å være litt uklart hva som 

ligger i å være en leksebevisst skole på de ulike trinnene. Det kom også innspill om at 

noen opplever skolen som veldig tydelige når det gjelder fokus på lesing. Det kom 

også innspill til rektor om at det på et tidspunkt bør komme en tilbakemelding til 

foreldre og elever om undersøkelsen. Det er flere foreldre ved skolen som har spurt 

etter denne.  

Rektor sier at FAU vil bli invitert inn i en prosess om hvordan dette skal være videre.  

3. FAU ønsker tilsendt resultater fra Foreldreundersøkelsen utsendt desember -23, inkl. 

svar som omhandlet FAU. Svarfrist på undersøkelsen var 20. desember. 

Rektor vil sende resultatene fra både Elevundersøkelsen og Foreldreundersøkelsen til 

FAU når de foreligger. FAU skal få god tid til å se på begge resultatene og komme 

med innspill som del av kvalitetsoppfølgingsmøte. Rektor informerte om ny modell for 

kvalitetsoppfølgingsmøte dette året som innebærer å dele dagen litt opp. Skolen 

kommer til å gå gjennom sine resultat i forkant slik at de sakene som står igjen er det 

som også gjelder FAU.  

Fjellsdalen skal ha fokus på elevmedvirkning. Rektor kommer til å be FAU om å svare 

på en problemstilling i retning av «Hvordan ser elevmedvirkning ut for oss foreldre?»  

Ønske om at FAU innhenter innspill fra foreldregruppen, f. eks via en forms som kan 

gå til alle foreldre. Skolen kan være behjelpelig med å sende ut i Vigilo. Rektor viste 

den pedagogiske tiltaksplanen for Fjellsdalen skole 2023-2027. Det er et rammeverk 

som er under utarbeiding.  

 

4. Bidrag fra FAU Fjellsdalen til skolen på 25 000,- som skal øremerkes og anvendes på 

hele elevmassen. Egen pott på kr. 2000,- til SFO. Dersom skolen ønsker å bruke 



            

  

 

 

            

           
 

 

Saksnr. Sakstittel 

bidraget på et kulturelt arr. må skolen organisere dette. Dersom skolen ønsker innkjøp 

av diverse kan FAU være behjelpelig, men trenger ønskeliste.  

Rektor skal komme tilbake til FAU etter å ha forhørt seg med ansatte og elevrådet.  

 

Annen informasjon fra rektor: 

5. Rektor tok opp spørsmål rundt skoleruten. Dersom det skal skje endringer på gjeldende 

skolerute, herunder åpningstider for SFO, må det skje et endringsvedtak innen 31. jan. 

2024. Rektor forklarer kort sammensetningen av SU, blant annet med politisk valgte 

representanter som deltagere. P.t. er det ikke valgt nye politiske representanter for 

skolene i Bergen. FAU støtter at det på nåværende tidspunkt ikke gjøres endringer på 

åpningstidene til SFO før det eventuelt undersøkes med foreldregruppen på 1-4.trinn. 

FAU ønsker å fortsette samarbeidet som er startet med skolens ledelse rundt temaet.  

6. Det kom også innspill om at skoleruten til Fjellsdalen som ligger på nett ikke stemmer 

og at FAU stiller spørsmål ved at skolen ikke har redigeringstilgang. Rektor informerte 

om at han har redigeringstilgang frem til en gitt dato og at skoleruten skal være rett for 

neste skoleår. 

 

 

2.  Økonomi 

Informasjonssak v/ Linda 

Kort info om regnskapet 2023 og budsjett 2024. 

Budsjettet for 2023 var satt opp til å gå i ca. null grunnet bl.a. høyere utgifter på diverse 

innkjøp og lik inntjening som fjorårets år, da FAU ikke har øket priser for inntjening på 

arrangementer, i hovedsak disko og 17. mai.  

1. Ved regnskapsårets slutt er vi likevel ca. 15 000 i pluss. 

2. Enighet om å vi har rom for å overføre 25 000 til skolen fra driftskonto (tidligere lovet 

pengegave fra FAU til elevene ved Fjellsdalen).  

Merknad: FAU har høsten 2023 vedtatt å gi denne sum i gave til skolen.  

Skolen har fått i oppdrag å beslutte hva sum skal benyttes til. FAU har satt som 

betingelse at det skal komme alle elevene til gode og at sum ikke skal benyttes til 

driftsutgifter. (Ref. saksnr. 1).  

3. Enighet om at FAU låser 100 000 kr. i ytterligere ett år på sparekonto, Denne sum er 

lovet som bidrag fra FAU til oppføring av Lavvo på skolens område). 

Årsaken til at FAU velger å låse sum i ytterligere ett år er at det planlagte amfiet (ref. 

saksnr. 1) må bygges før skolen har mulighet til å ta stilling til oppføring av Lavvo.  

Basert på lang historikk på byggesaken på amfi på Fjellsdalen skole, der FAU har 

engasjert seg som sterk pådriver, både i samarbeid med rektor og ikke minst ved 

gjentagende og direkte kontakt med kommunen gjennom flere år, vurderer FAU det 

som lite sannsynlig at byggestart på amfiet vil bli iverksatt før tidligst i siste halvdel av 

inneværende år. 

4. Budsjettet for 2024 vil også gå i ca. null, muligens med litt minus pga. et stort kull på 

7. trinn og at FAU etter tradisjonen spanderer ski-kort på skidag. 

5. Linda undersøker om det er en mulighet å veksle inn mynter i butikker.  

 



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

3.  Dato for Disco  

v/ alle 

 

12.-14. mars. Aktiviteter er lagt inn i Spond. Godta «din» dag og avslå de andre – evt. bytt dag. 

 

• Fordeling av ansvar: Kontantkasse, musikkrom, kjøkken/kiosk 

• Handling: status 

• Distribuere dato tidlig. 

 

Konklusjon: Kristine legger ut invitasjonen på FAU sin Facebook-side så snart som 

mulig. FAU representantene deler videre på sine trinn.  

 

4.  Foreldrekveld 

Informasjonssak v/ Eva og Kristine 

Bente har vært i kontakt med Rune Fimreite som er kontaktpersonen FAU fikk oppgitt før 

pandemien. Fimreite er Fagleder i Politiets nettpatrulje Vest. Forespørselen var et foredrag til 

foresatte med tema «Livet til barna og ungdommene på nett sett fra nettpatruljen sitt 

perspektiv». Fimreite beklager at nettpatruljen ikke har kapasitet til å ta oppdraget. Han tipset 

oss om å kontakte Bergen vest politistasjon, ved Monica Mørk som er stasjonssjef. Monica ba 

FAU kontakte Vibeke Fjelltun som er Fagleder forebyggende/politikontakt. Hun svarte at de 

også hadde utfordringer med kapasitet p.t, men at de ønsker å bidra. Hun kunne ikke love at de 

fikk anledning, men bad oss om å ta kontakt med henne på nytt til våren.  

 

FAU ved Bønes skole har ønsket å samarbeide med Fjellsdalen om en foreldrekveld rundt dette 

temaet. Dersom det er aktuelt kan de eventuelt booke Bønes arena.  

Bente sender e-postkorrespondansen hun har hatt videre til Kristine og Eva.  

5.  Høring om skolekretsgrenser, frist 5. januar 2024 

Informasjonssak v/ Solveig 

Høringssvar sendt inn 3. januar 2024. 

6.  Reviderte vedtekter 

Diskusjonssak v/ alle 

Reviderte vedtekter lagt i Spond – innspill.  

Det var ingen innspill på dette møtet. Alle må lese utkastet og gi skriftlige innspill i Spond. Tas 

opp igjen på neste møte.  

7.  Eventuelt 

v/ alle 

 

17- mai komite:  

Det haster med å få etablert komiteen slik at planleggingen kan komme i gang.  

FAU har fått fire navn på personer som meldte seg på foreldremøtet i høst. FAU-representanter 

for 5. trinn må snakke med trinnkontaktene å få startet arbeidet. Kristine og Bente kan ha et 

møte med komiteen for å komme i gang dersom det er ønskelig. De deler erfaringer og opplegg 

fra i fjor.  

 

 

Spørsmål om vinterbruktmarked: 

En foresatt har spurt om det er aktuelt for FAU å arrangere et vinterbruktmarked tilsvarende det 

som var på Kronengen skole. FAU drøfter det og konkluderer med at det ofte er idrettslaget på 



            

  

 

 

            

           
 

 

Saksnr. Sakstittel 

Bønes som arrangerer denne type aktivitet. FAU synes dette er et godt initiativ og oppfordrer til 

å rette spørsmålet til idrettslaget.   

 

Spørsmål om to foreldremøter ved Fjellsdalen skole: 

Innspill om at Fjellsdalen skole bare har et foreldremøte pr. år og ikke to slik mange skoler har. 

Kort drøfting i FAU. Innspill om at det bør være et foreldremøte også om våren, men at 

innholdet på dette i større grad kan ligge på trinnkontaktene å jobbe frem. Lærerne må møte. 

Ha innhold og tema som gjelder det aktuelle trinnet. Et foreldremøte om våren kan også ses i 

sammenheng med et foreldrearrangement som det FAU forsøkte å få til med nettpatruljen.  

Saken bør drøftes i FAU før den eventuelt tas opp med rektor. 

 

Natteravnene:  

Natteravnene har flyttet til nye lokaler på Spelhaugen og starter opp igjen i april. Alle de som 

har meldt seg tidligere får informasjon om at det startes opp igjen og at de kan sette seg opp på 

tidspunkt. Det vil bli sendt ut informasjon om natteravnene der det vil bli mulig å melde seg.  

 

 

 Godkjenning av referatet 

Referatet ble godkjent på Spond 4. februar 2024 

 

Signatur FAU leder:   

 

 


